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M Ø D E R E F E R A T  –  G O D K E N D T  22. MARTS 2022 

Forum Studienævnet for Tværkulturelle og Regionale Studier. 

Ordinært møde. 

 

Møde afholdt Tirsdag d. 22. marts 2022 kl. 10:00 til 12:00  

Sted Lokale 10.2.05  

Referent Studienævnssekretær Alex K. Tonnesen  

Til stede 

Birgitte Schepelern Johansen (VIP-Øvrige fag, formand), Mikhail Suslov 

(VIP-Østeuropa), Tim Rudbøg (VIP-Religion), Mikkel Bunkenborg (VIP-

Asien), Ulla Prien (VIP-Mellemøsten), Lucas Emil Zukunft (Studerende, 

Religion, næstformand), Ying Chen (Studerende, Asien), Julie Holm 

Hahnemann (Studerende, Mellemøsten), Navid Molaaghaei (Studerende, 

Mellemøsten, 1. Suppleant), Anton Kock Marcussen (Studerende, 

Mellemøsten, 2. Suppleant), Alex K. Tonnesen (sekretær), Jesper Nielsen 

(Studieleder, observatør), Lise Skjøt Møller (AC-vejleder, observatør). 

 

Fraværende: Roman Karmaz Larsen (Studerende, Østeuropa), Mathilde 

Sehested Thormann (Studerende, Øvrige fag). 

Dagsorden 

1) Formalia 

a. Godkendelse af dagsorden 

b. Godkendelse af referat 

c. Opfølgning 

d. Udpegning af studenterrepræsentant og suppleanter 

Mellemøsten  

2) Meddelelser 

KØBENHAVNS UNIVERSITET. INSTITUT FOR TVÆRKULTURELLE OG REGIONALE STUDIER.



 

 

SIDE 2 AF 5 a. fra studienævnsformanden 

i. postmødeafgjorte sager 

b. fra nævnsmedlemmer 

c. fra studieledelsen 

d. fra studievejledningen 

3) Informationspunkter 

a. Om studieordninger, der lukker (0 stud. indskrevet) 

b. Spørgeskema vedr. digitalisering på ToRS 

c. Lukning af de IKKE-SAMMENLAGTE ba- og KA i 

Arabisk, persisk, hebraisk og tyrkisk (ingen studerende 

tilbage) 

d. Beskikkelsesgodkendelse og valg af censorformandskab 

4) Årsberetning fra censorkorpset for religion for 2021 

5) Årsberetningen fra censorkorps for ægyptologi for 2021 

6) Afrapportering fra et møde i Forum for Studienævn 

7) Kvote-2-udvalget 

8) UMV-handleplaner 

9) Uddannelsesredegørelse 

10) Årsberetning fra censorkorpset for grønlandske og arktiske studier 

for 2021 

11) Årsberetning fra censorkorpset for globale sprog og områdestudier 

for 2021 

12) Lukket del af mødet: Intern undervisningsevalueringsrapport vedr. 

efterårssemesteret 2021 

13) Evt. 

 

 

Ad 1.a.) Dagsordenen blev godkendt. 

 

Ad 1.b.) Referat af møde afholdt d. 1. marts 2022 blev godkendt. 

 

Ad 1.c.) Tim Rudbøg meddelte at fagmiljøet på religionsvidenskab vil 

ændre sin studieordning så det bliver tilladt at skrive bachelorprojekter på 

engelsk. 

Birgitte Schepelern Johansen meddelte at hun havde indsendt studienævnets 

kommentarer og forslag til studienævnskonference 2022 jf.: 

https://us.ku.dk/studienaevnskonference-2022/  

 

Ad 1.d.) Det meddeltes at rektor har udpeget Julie Holm Hahnemann som 

repræsentant for resten af valgperioden for de studerende for 

repræsentationsområdet Mellemøsten, og Navid Molaaghaei er udpeget som 

https://us.ku.dk/studienaevnskonference-2022/


 

 

SIDE 3 AF 5 1. suppleant og Anton Kock Marcussen som 2. suppleant. 

 

Ad 2.a.) Birgitte Schepelern Johansen meddelte at der er en frist for 

ansøgning om trivselsmidler for studerende og at hun afholder og/eller har 

afholdt et antal møder med studenterrepræsentanterne i studienævnet, vedr. 

projektorienterede forløb (praktik) og vedr. organisationsspecialer. 

Ulla Prien (fast medlem af studienævnets merit- og dispensationsudvalg) og 

Alex K. Tonnesen meddelte på slutningen af mødet, under den lukkede del, 

om naturen af nogle postmødeafgjorte sager. 

 

Ad 2.b.) Mikkel Bunkenborg meddelte at han er indkaldt til et møde i en 

nedsat gruppe på Københavns Universitet som beskæftiger sig med 

Kopernikus jf.: https://ufm.dk/uddannelse/videregaende-

uddannelse/studieadministrative-systemer/kopernikus  

Ying Chen meddelte at der findes et fælles ToRS fagråd for studerende. 

 

Ad 2.c.) Jesper Nielsen meddelte vedr. denne statistik: 

 

 

Ad 2.d.) Lise Skjøt Møller meddelte at der er ved blive ansat tutorer til 

studiestarten september 2022. 

 

Ad 3.a.) Der informeredes om nogle studieordninger der lukker. Der er ikke 

indskrevet nogen studerende under de pågældende studieordninger. 

 

Ad 3.b.) Der informeredes om et spørgeskema vedr. digitalisering på ToRS. 

 

Ad 3.c.) Der informeredes om en lukning af de ikke-sammenlagte BA- og 

KA-uddannelser i arabisk, persisk, hebraisk og tyrkisk, på hvilke ingen 

studerende er tilbage. 

https://ufm.dk/uddannelse/videregaende-uddannelse/studieadministrative-systemer/kopernikus
https://ufm.dk/uddannelse/videregaende-uddannelse/studieadministrative-systemer/kopernikus


 

 

SIDE 4 AF 5  

Ad 3.d.) Der informeredes om beskikkelsesgodkendelse og valg af 

censorformandskaber jf.: http://fivu.dk/uddannelse-og-

institutioner/videregaende-uddannelse/universiteter/censorer  

 

Ad 4) Studienævnet drøftede en årsberetning fra censorkorpset for religion 

for 2021 og tog den til efterretning. 

 

Ad 5) Studienævnet drøftede en årsberetningen fra censorkorps for 

ægyptologi for 2021 og tog den til efterretning. 

 

Ad 6) Studienævnet drøftede et møde der var blevet afholdt i Forum for 

Studienævn som Birgitte Schepelern Johansen og Lucas Emil Zukunft 

havde deltaget i. 

Herunder vedr. dekanatets forslag til procesplan for udvikling af humanioras 

fremtidige uddannelseslandskab og et kommissorium for arbejdsgruppen der 

er nedsat i den anledning, en arbejdsgruppe som Birgitte Schepelern 

Johansen og Lucas Emil Zukunft er medlemmer af jf.: 

https://kunet.ku.dk/om-ku/temaer/ku-under-

pres/hum/Dokumenter%20uddannelseslandskab/Udkast%20til%20kommiss

orium%20for%20arbejdsgruppe%2028022022.pdf  

 

Ad 7) Studienævnet drøftede kvote-2-udvalgets virke. Udvalget varetager 

optaget på ToRS’ bacheloruddannelser pr. 1. september 2022 via kvote 2 jf.: 

https://studier.ku.dk/bachelor/ansoegning-og-optagelse/kvote-2/  

 

Ad 8) Studienævnet drøftede nogle UMV-handleplaner 

(undervisningsmiljøvurderings-handleplaner), som knytter sig til 

resultaterne af Studiemiljøundersøgelsen 2021 som er, eller vil blive, lagt op 

her: https://kunet.ku.dk/om-

ku/temaer/studiemilj%C3%B8unders%C3%B8gelser/resultater-fra-

unders%C3%B8gelsen/Sider/default.aspx  

 

Ad 9) Studienævnet drøftede en uddannelsesredegørelse jf.: 

https://hum.ku.dk/omfakultetet/kvalitetssikring/dokumenter/Procedure_for_

uddannelsesredegoerelse.pdf  

 

http://fivu.dk/uddannelse-og-institutioner/videregaende-uddannelse/universiteter/censorer
http://fivu.dk/uddannelse-og-institutioner/videregaende-uddannelse/universiteter/censorer
https://kunet.ku.dk/om-ku/temaer/ku-under-pres/hum/Dokumenter%20uddannelseslandskab/Udkast%20til%20kommissorium%20for%20arbejdsgruppe%2028022022.pdf
https://kunet.ku.dk/om-ku/temaer/ku-under-pres/hum/Dokumenter%20uddannelseslandskab/Udkast%20til%20kommissorium%20for%20arbejdsgruppe%2028022022.pdf
https://kunet.ku.dk/om-ku/temaer/ku-under-pres/hum/Dokumenter%20uddannelseslandskab/Udkast%20til%20kommissorium%20for%20arbejdsgruppe%2028022022.pdf
https://studier.ku.dk/bachelor/ansoegning-og-optagelse/kvote-2/
https://kunet.ku.dk/om-ku/temaer/studiemilj%C3%B8unders%C3%B8gelser/resultater-fra-unders%C3%B8gelsen/Sider/default.aspx
https://kunet.ku.dk/om-ku/temaer/studiemilj%C3%B8unders%C3%B8gelser/resultater-fra-unders%C3%B8gelsen/Sider/default.aspx
https://kunet.ku.dk/om-ku/temaer/studiemilj%C3%B8unders%C3%B8gelser/resultater-fra-unders%C3%B8gelsen/Sider/default.aspx
https://hum.ku.dk/omfakultetet/kvalitetssikring/dokumenter/Procedure_for_uddannelsesredegoerelse.pdf
https://hum.ku.dk/omfakultetet/kvalitetssikring/dokumenter/Procedure_for_uddannelsesredegoerelse.pdf


 

 

SIDE 5 AF 5 Ad 10) Studienævnet drøftede en årsberetning fra censorkorpset for 

grønlandske og arktiske studier for 2021 og tog den til efterretning. 

 

Ad 11) Studienævnet drøftede en årsberetning fra censorkorpset for globale 

sprog og områdestudier for 2021 og tog den til efterretning. 

 

Ad 12) Studienævnet drøftede og godkendte på den lukkede del af mødet 

den interne undervisningsevalueringsrapport vedr. efterårssemesteret 2021. 

 

Ad 13) Intet. 
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